
Шефик Џаферовић 

Иницијатива упућена Савјету министара БиХ (питање постављено на 23. сједници 

Представничког дома, одржаној 16. 02. 2012. године): 

„Да надлежно министарство, односно Савјет министара БиХ које ми је доставио 

одговор на ово питање, припреми једну информацију о стању у овој области која ће 

бити предмет расправе овдје у овом дому, чији је циљ, дакле, да ми у оквиру својих 

надлежности, оно што можемо да урадимо, усвојимо мјере како би се повећао број 

запослених и смањио број незапослених у БиХ.“ 

 


